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Αντιπροσωπεία του ΕΕΣΥΜ συναντήθηκε με την
υφυπουργό Μεταφορών

2023/12/21 08:53 στην κατηγορία LOGISTICS

Σε ιδιαίτερα θετικό κλίμα πραγματοποιήθηκε, στις 14 Δεκεμβρίου, συνάντηση
αντιπροσωπείας του Ελληνικού Επιμελητηριακού Επιχειρηματικού Συνδέσμου
Μεταφορών (ΕΕΣΥΜ) με την υφυπουργό Μεταφορών Χριστίνα Αλεξοπούλου.

Στη συνάντηση που έγινε στο υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών συμμετείχαν από
πλευράς Συνδέσμου οι Μιχάλης Αδαμαντιάδης, πρόεδρος, Παρασκευάς Φραντζέσκος,
α’ αντιπρόεδρος Ε.Ε.ΣΥ.Μ και Επιμελητηρίου Λέσβου, Απόστολος Κενανίδης, β΄
αντιπρόεδρος Ε.Ε.ΣΥ.Μ και πρόεδρος ΟΦΑΕ, Δημήτριος Κατσώχης, Συγκοινωνιολόγος
Μηχανικός, μέλος ΔΣ ΕΕ.ΣΥ.Μ, Γεώργιος Τσιβρανίδης, μέλος ΔΣ Ε.Ε.ΣΥ.Μ και ΟΦΑΕ,
Γεώργιος Εμμανουλόπουλος, Συγκοινωνιολόγος Μηχανικός, μέλος Ε.Ε.ΣΥ.Μ, καθώς
και η Μαρία Τελεμέ, υπεύθυνη Γραμματείας Ε.Ε.ΣΥ.Μ.

Στη συνάντηση έγινε επισκόπηση καίριων ζητημάτων εμπορευματικών μεταφορών
και εφοδιαστικής και ανανέωση συνεργασίας με στόχευση σε βάθος χρόνου για τις
Συνδυασμένες (Πολυτροπικές) μεταφορές και σχετικές υποδομές (Δίκτυο
Εμπορευματικών Κέντρων), την Ψηφιοποίηση των εμπορευματικών μεταφορών (eFTI),
τις Αστικές εμπορευματικές μεταφορές (City Logistics), τον Εκσυγχρονισμό των
οδικών εμπορευματικών μεταφορών στο πλαίσιο της Πράσινης Συμφωνίας και
σχετικών νομοθετικών πρωτοβουλιών της ΕΕ και τη Συμμετοχή του Ε.Ε.ΣΥ.Μ στις
εργασίες του Συμβουλίου Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας της Εφοδιαστικής.

Από την πλευρά του Συνδέσμου επισημάνθηκε η ετοιμότητά του για συνέχιση και
περαιτέρω εντατικοποίηση των προσπαθειών του, σε συνεργασία με το υπουργείο,
για ουσιαστική συμβολή στην ανάπτυξη και εκσυγχρονισμό των ελληνικών
μεταφορών και εφοδιαστικής προς όφελος της ελληνικής οικονομίας και της
κοινωνίας, με έμφαση στα θέματα που συζητήθηκαν, με πρώτη κοινή δράση την
ψηφιοποίηση των εμπορευματικών μεταφορών (eFTI), για την οποία απαιτούνται
άμεσες ενέργειες προκειμένου να είναι η χώρα μας σε θέση να ανταποκριθεί στις
σχετικές υποχρεώσεις στο πλαίσιο της ΕΕ.

Από την πλευρά της, η υφυπουργός έδειξε μεγάλο ενδιαφέρον για τα θέματα
συζήτησης και διαβεβαίωσε για την ετοιμότητά της, καθώς και αυτή των
συνεργατών της και του υπουργείου, για στενή και συστηματική συνεργασία με τον



Ε.Ε.ΣΥ.Μ για την προώθησή των θεμάτων που συζητήθηκαν, γεγονός που έγινε δεκτό
με ιδιαίτερη ικανοποίηση από την πλευρά του Ε.Ε.ΣΥ.Μ.


